
GastroAntep, GastroAntep, 
şehir ekonomisine şehir ekonomisine 

büyük katkı büyük katkı 
sağladısağladı

Gaziantep esnafı, 14-22 Eylül tarihlerinde 
düzenlenen GastroANTEP Festivali’nin şehir 
ekonomisine büyük katkı sağladığını söyledi. 
Gaziantep Kültür Yolu Festivali kapsamında 
50 farklı noktada 500 etkinlik düzenlendi. 
Hem yurt içinden hem de yurt dışından birçok 
ziyaretçiyi ağırlayan Gaziantep’te, esnafın genel 
görüşü, GastroANTEP Festivali’nin şehre ve 
işletmelere her yıl daha fazla katkı sağladığı 
yönünde oldu.

Medical Point’te Medical Point’te 
önemli seminerönemli seminer

Medical Point Gaziantep Hastanesi, sağlık 
alanında farkındalık yaratmak amacıyla Dr. 
Öğr. Üyesi Çağdaş Demiroğlu ve Yenilikçi 
Avukatlar Grubu iş birliğiyle HPV virüsü 
ve aşıları hakkında kapsamlı bir eğitim 
semineri düzenledi. Seminer, hastanenin 
konferans salonunda gerçekleştirildi ve sağlık 
profesyonellerinin yanı sıra hukuk camiasından 
birçok katılımcıyı bir araya getirdi.
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Oğuzeli Organize Sanayi 
Bölgesi ve Gaziantep Ayakkabı 
İhtisas Organize Sanayi Bölgesi 
Değerlendirme Toplantısı yapıldı. 
Toplantıda, arazilerin temini, 
bölgeye yapılacak altyapı ve 
yapılaşma konuları, ortak 
yürütülecek çalışmalar, valilik 
ve Büyükşehir Belediyesinin 
vereceği destekler konuşuldu.

Oğuzeli OSB ve 
Ayakkabı İhtisas OSB 

değerlendirme toplantısı 
gerçekleştirildi

Kulak Burun Boğaz 
Hastalıkları Uzmanı Opr. 
Dr. Tuncay Özdemir SANKO 
Üniversitesi Hastanesi’nde 
hasta kabulüne başladı.

Opr. Dr. Özdemir Opr. Dr. Özdemir 
SANKO Üniversitesi SANKO Üniversitesi 

Hastanesi’ndeHastanesi’nde

Gaziantep’te teknoloji ve bilimin buluşma 
noktası Müzeyyen Erkul Gaziantep 
Bilim Merkezi, Türkiye’de bir ilki 
gerçekleştirerek “Yapay Zeka ve Dijital 
Yaşam” temalı yeni sergi alanını halkla 
buluşturdu. Ancak açılışın asıl yıldızı 
ne teknoloji ne de serginin kendisiydi; 
spotlar, törenin sunucusu “Ada” isimli 
yapay zeka robotunun üzerindeydi. Açılış 
konuşmasını devralan Ada, Gaziantep’in 
vizyoner lideri Başkan Fatma Şahin’i 
esprili bir dille överken, konuşmasındaki 
mizahi yetenekleriyle herkesi güldürdü.

Büyükşehir’den Büyükşehir’den 
BBiiR R iiLK DAHALK DAHA

Yönetim Kurulu Başkanı Tuncay Yıldırım ise ABD Merkez Bankası 
FED ve Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) faiz kararlarına 
değinerek, “TCMB ise faizi %50 seviyesinde sabit bırakma kararı aldı. 
Görünen o ki kasım- aralık gibi biz de indirim sürecine gireceğiz. 
Evet, indirime ihtiyacımız var. Ancak erken indirim acı reçete ile 
tedavi olurken ve küçük küçük iyileşme emareleri gösterirken 
her şeyi başa, hatta daha kötüye çevirebilir. Faiz; doğru zamanda, 
doğru oranda indirilmeli.” Dedi.

Gaziantep Ticaret Odasının (GTO) eylül ayı olağan meclis toplantısı; 
Meclis Başkanı M. Hilmi Teymur başkanlığında Yönetim Kurulu, 
Meclis ve Disiplin Kurulu üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi.

“Faiz, doğru zamanda
doğru oranda indirilmeli”

Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet Tahmazoğlu çiftçilere sağladığı 1 milyarlık 
destekle, ilçedeki ekili alan miktarının yaklaşık 4 katına çıkmasını sağladı.

Çiftçinin hem ürettiğini hem de kazandığını anlatan 
Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet Tahmazoğlu, şöyle 
devam etti: “Eskiden köyden şehre göç vardı, şu anda 
şehirden köye bir göç var. Bunun sonucunda tersine göç 
sağlandı. Çünkü çiftçimiz üretiyor, kazanıyor. Şu ana kadar 
bizim verdiğimiz destek yaklaşık 1 milyar 500 milyon 
liraya yaklaştı. Yapılan fide desteğiyle çiftçimiz bundan 
20-30 kat para kazanıyor, 41.551.320 adet fide dağıtımı 
gerçekleştirdik. Verilen desteklerle çiftçimiz, ülkemiz 
kazanıyor. Biz de bu durumdan mutluluk duyuyoruz” dedi.

Çiftçilere 
buğday, arpa 
tohumu, gübre, 
hayvan yemi, 
zeytin ve fıstık 
fidanı dağıtımı 
yapan Şahinbey 
Belediyesi, 
verdiği destekleri 
artırarak 
sürdürmeye 
devam ediyor. 
Dünyanın 
içerisinde 
bulunduğu durumu 
göz önünde 
bulundurarak 
tarımın her geçen 
gün ön plana 
çıktığını ifade eden 
Başkan Mehmet 
Tahmazoğlu, bu 
anlamda tarımı 
destekleyecek 
projeleri 
geliştirmeye özen 
gösterdiklerini 
vurguladı.

HEM ÇİFTÇİ HEM ÜLKE KAZANIYOR

Şahinbey’den çiftçilere
1 milyarlık destek


